
MESAP d.o.o.
Mardec Josipa 27,40305
NedeliSie, Hrvatska

tel.040 /822-850
mob. 099 31,45678
e-mail: mesap@meqap.hr

N edeliSie, L7 .05.2023.

ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA,, MESAP-a " d.o.o.

Sjednica je odrZana 17. svibnja 2023. godine s podetkom u 15:00 sati u prostorijama MESAP-

a u NedeliSiu, Mardec losipa 27.

Prisutni 6lanovi: Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o,:

- lvan Frlin

- lvan KriStofii
- Alenka Sabol

Opravdano izostali: Mladen Obadii, Tomica Novak

Ostali prisutni na sjednici: Tonka Rajter, direktor MESAP-a d.o.o.

Dnevni red:

01". Tromjesedno lzvje5ie o poslovanju Druitva MESAP d.o.o,

02. Ugovor o radu Direktora Druitva
03. Ugovor o radu vanjskog suradnika Miljenka Ovdara - Media Cat j.d.o.o.

04. Ostala pitanja i prijedlozi

e lanovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni dnevni red.
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Ad. 1. Tromjesedno izvje5ie o poslovanju Druitva MESAP d.o.o.

Nazodne dlanove Nadzornog odbora pozdravlja gda. Rajter i izraiava ielju za uspje5nom suradnjom u

narednom periodu. Ukupni prihodi za prvo tromjesedje iznose 19.152,20 €. Od toga u proradun

uvritene su subvencije, od kojih svoja potraiivanja za prvo tromjesedje zaprima od strane

Medimurske 2upanije no Opiine NedeliSie za sada nije ispoStovala rok izvrienja uplate

subvencioniranih sredstva. Odekuje se uplata sredstva do lipnja 2023 godine, s obzirom da se u lipnju

dostavlja suosnivadima zamolba za drugo tromjesedje subvencije. Ukupni rashodi iznose 39.734,03

€. Veiih tro5kova na podetku godine nije bilo, osim iznosa amortizacije koja iznosi 9.099,4L € i

reiijskih tro5kova koji rznose 5.215,23 €.

Nakon kratkog saZetka izlaganja izvjeiia o prihodima i rashodima za prvo tromjesedje, Nadzorni

odbor u sastavu Frlin /Kri5tofii / Sabol traii podatak da li se izvriavaju redovno uplate subvencija od

strane suosnivada.

Gda. Rajter odgovara kako su sve subvencije proile 2022.godine isplaiene prema planu iproradunu,
te kako do sada nije bilo problema vezanih uz to, te nadodaje kako je usmeno podsjetila Opiinskog
nadelnika Nikolu Novaka na izvriavanje obveza, medutim nadelnik deka funkcionalnost Mesap-a u

narednim razdobljima iimenovanje direktora poduzeia 5to je i razumljivo. Na sastanku Nadzornog

odbora gCIa. Alenka Sabol moli da se u ime Nadzornog odbora poialje pisani podsjetnik za

podmirenje obaveza za subvenciju, obzirom na to da je Metfimurska Zupanija svoje obaveze

podmirila, te da naknadno o tome obavijesti Nadzorni odbor/ odnosno da se svi dlanovi Nadzornog
odbora obavjeitavaju o poslanom elektronidkom poitom.

Ostalielanovisa predsjednikom Nadzornog odbora ukljuduju se u raspravu te se slaiu sa prijedlogom
inadodaju kako nema smisla da se deka eventualni kraj godine za izvr5enje svojih obveza suosnivada

kontinuiranosti poslovanja MESAP-a. Gda. Rajter zahvaljuje se na prijedlozima, te se obvezuje poslati
podsjetnik Opiini NedeliSie i o tome obavijestiti Nadzorni odbor.

Nadzorniodbortraii izlaganje gde. Rajtervezano uz planirane aktivnosti koncerata u dvorani MESAP-

a, a gda. Rajter odgovara da je 28.04.2023. imala upit za najam dvorane povodom odriavanja
koncerta medutim poslovna suradnja nije sklopljena za sad. Nastavno na prihode vezane za najam
dvorane, Rajter nadodaje da je 22.05.2023.i26.05.2023. dvorana rezervirana za maturante, odnosno

,,Norijadu" koju organizira dugogodi5nji partner Mardec Mario. lsti organizator planira odriati joi
minimalno dva koncerta do kraja godine na MESAP-u. Gospodin Kri5tofii postavlja pitanje vezano uz

izvodade kojiie nastupiti na planiranim koncertima kako ne bido5lo do zabranevezane uz podrijetlo
iZanr izvodada. Rajter pojaSnjava kal<o se izvodadi jo5 uvijek ne znaju, medutim naznaka je da bi

nastupio Halid Be5lii, Sto ie vjerojatno proii bez problema.

Todka 1-. iz Dnevnog reda jednoglasno je prihvaiena.

Ad. 2. Ugovor o radu Direktora Druitva

elanovima Nadzornog odbora predoden je Ugovor o radu Direktora Dru5tva na uvid. S obzirom da je

Ugovorsastavljen na temelju prethodnih Ugovora o radu Direktora Druitva MESAP d.o.o., te kako su

sve odredbe ostale nepromijenjene osim promjena koja je uslijedila je trajanje Ugovora kojizapodinje
od 01-.05.2023. itraje do raspisivanja Javnog natjedaja na to radno mjesto. Uslijed oval<ve Odluke
donesene na Skup5tini Dru5tva odrZanoj2l-. travnja 2023. godine, u Ugovorse dodaje elanak u kojem



se u sludaju odabira treie osobe prilil<om raspisivanja Javnog natjedaja na mjesto Direktora DruStva

MESAP d.o.o., Tonka Rajter vraia na Ugovor o radu na kojem je radila prethodnih godina, pod istim

uvjetima tog Ugovora. Tonka Rajter naglaiava kako je detaljno proudila sve odredbe svog novog

Ugovora, te se prema istima obvezuje ponaiati sul<ladno Zakonu i svim propisima, te poStovati sve

odredbe savjesno i lojalno. Svi elanovi Nadzornog odbora destitali su Tonki Rajter/ direktor Dru5tva

na novom radnom mjestu izaieljeli puno uspjeha u daljnjem radu. Po Todki 2. iz Dnevnog reda nije

bilo daljnjih rasprava.

Todka 2. iz Dnevnog reda jednoglasno je prihvaiena.

Ad. 3. Ugovor o radu vanjskog suradnil<a Miljenka Ovdara - Media Cat j.d.o.o.

Ugovor o poslovnoj suradnji izmedu poduzeia Media Cat j.d.o.o. diji je vlasnik Miljenko Ovdar,

predoden je svim elanovima Nadzornog odbora. Na odrianom sastanku 19.04.2023. Skup5tina

druStva veiinskog vlasnil<a MESAP-a Medimurske iupanije, na kojem su prisustvovali: Zupan Matija

Posavec, nadelnik Nikola Novak, bivSi /direktor Vitomir Kirii, Miljenko Ovdar i Tonka Rajter izglasano

je da druitvo MESAP d.o.o. u svojstvu Trgovaikog DruStva ne moZe funkcionirati bez direktora

DruStva, stoga mjesto direl<tora druStva preuzima dugogodiSnja djelatnica Tonka Rajter, koja ie
preuzeti vodenje Druitva, a pomoi kod realizacije provodenja sajmova ukljuduje se Media Cat d.o.o.

u vlasniStvu gosp. Ovdar Miljenka, kao vanjskog suradnika do opoziva.

Ovaj prijedlog prihvaien je od veiinskih vlasnika drultva, te s obzirom da gospodin Vitomir Kirii
odlazi u mirovinu direktor dru5tva MESAP od 01.05,2023 jest Tonka Rajter.

Pomoi pri organizaciji i realizacije sajmova ukljudit ie se poduzeie Media Cat j,d.o.o. sa kojim ie
MESAP d.o.o. sklopiti Ugovor o poslovnoj suradnji, Naglasak je bio na sajmu koji ie se odriati u

mjesecu lipnju, te je odludeno da se sa pripremom sajma kreie intenzivno i ozbiljno sa popratnim

izvjeitava njem Nadzornog od bora.

Ugovor o poslovnoj suradnji sa tvrtl<om Media Cat j.d.o.o. / Mesap d.o.o. predoden je na slijedeiem

sastanl<u u prostorijama iupanije nadelniku Opiine Nedeli5ie Nikoli Novaku iTonki Rajter direktor
Mesap-a d.o.o. sa uvjetima :

Ugovor je sklopljen od 04.05.2023. do 31.t2.2023. godine. MESAP d.o,o, isplaiuje tvrtki Meda Cat

j.d.o.o. mjesedni iznos sukladan Odredbama sl<lopljenog Ugovora. Uz svaku ispostavljenu fakturu od

strane tvrtke Media Cat j.d.o.o., vanjski suradnik direktor i vlasnik tvrtke gospodin Ovdar duian je,

prema Odredbi Ugovora dostavitikompletnu evidenciju o obavljenom poslu za prethodnimjesec.

S obzirom da u Ugovoru nije navedena isplata vanjskom suradniku nakon odrZavanja sajma u lipnju

vei je naveden iznos mjesedne isplate Nadzorni odbor je raspravom do5ao do zakljudka da iznos na

kojije Mesap d.o.o sklopio Ugovor o poslovnoj suradnji sa Media cat j.d.o.o. prema5uje iznos za koje
je do sada gda. Rajter radila na puno radno vrijeme, te konstatira da je mjesedni iznos isplate

vanjskom suradniku tvrtki Media Cat j.d.o.o. trebao biti manji obzirom na dnevno intenzivno i

ozbiljno obavljanje posla prije samog sajmovanja. Stoga Nadzorni odbor od Tonke Rajter traZi po

ispostavljenim fakturama izvjeiie o obavljenom poslu vanjsl<og suradnika direktora tvrtke Media Cat

j.d.o.o., isl<ljudivo pisanim putem, te da ih prilaZe uz fakture. elan Nadzornog odbora gospodin

Kri5tofii izraiava zbunjenost po pitanju toga da se Odredbe Ugovora o poslovnoj suradnji nisu

usuglasile sa direktorom Tonl<a Rajter, obzirom na to da je Ugovor potpisan od strane MESAP-a i

Media Cat-a j.d.o.o. Rajter pojainjava kako na sastavljanju Ugovora nije bila prisutna, ali da je duina



pridrZavati se odluka veiinskog vlasnika. Gospodin KriStofii nadodaje kako se ne slaie sa time da se

iznos naveden u Ugovoru isplaiuje mjesedno bez obzira ho6e li taj mjesec biti sajmova, odnosno

odradenog posla. Nakon poduie rasprave po ovoj todki dnevnog reda, svi dlanovi Nadzornog odbora

zakljuduju da 6e pomno pratiti inadzirati poslovanje Mesap-a d.o.o., te traZiti na uvid izvjeltaje o

obavljenom poslu od strane Media Cat j.d.o.o.

Nadzorni odbor postavlja pitanje vezano uz dosada5nju suradnju sa gospodinom Ovdarom itraii
njeno miiljenje vezano uz angaZman na MESAP-u. Rajter navodi kako je suradnja 2019, godine bila

relativno korektna ida je onda odradila sve 5to jojje bilo zadano od strane ondainjeg Direktora Kiriia
kao igospodina Ovdara, a da o sajmu na kojem se radisada ne moZe jo5 uvijek imatidvrstistav ida ie
se o tome moii raspravljatitek nakon Sto se sajam odradi. Navoditakoder kako gospodin Ovdar ima

ideja za sajmove, medutim, na Zalost, nema iskustva u samoj realizaciji iostvarivanjima prihoda od

izlagada koji su osnova svakog sajam, vei se trenutno viSe posveiuje popratnim programima koji za

MESAP u ovoj fazi pripreme sajma nisu prioritet. Svima je poznato da su izlagaditemeljsvakog sajma i

da onijedinifinancijski donose dobit te da bez njih popratni programi nemaju logike ni smisla. Uz to,
Rajter nagla5ava kako smatra da bi suradnja bila izvrsna ukoliko bi se spojile ideje injeno znanje i

iskustvo u samoj realizaciji, odnosno provedbitih ideja u dijela. Sto se tide dogovaranja sastanaka sa

izlagadima, direktorica Rajter navodi kako je gospodina Ovdara kao tzv. vanjskog suradnika MESAP-a,

vei na podetku suradnje traZila da se o svim sastancima koje ie dogovarati sa potencijalnim
izlagadima, najprije konzultira sa njom, kako bi se uspjela prilagoditi svojim unaprijed rasporedenim

obavezama, medutim u ovom kratkom vremensl<om periodu ima razila)enja.

Nadzorni odbor traZi da se ispoStuju sve Ugovorne obveze kao i ostale obveze te zakljuduje raspravu

obzirom na to da MESAP d.o.o. ima jednog zaposlenika na mjestu Direktora, a to je gospoda Rajter,

smatra se da je kao takva, jedina osoba koja je ovlaStena za zastupanje DruStva ida o svim koracima i

postupcima od strane vanjskog suradnika mora biti detaljno iranije obavijeStena. Gda. Rajter duZna

je slati izvjeStaj Nadzornom odboru po traZenju istih. Na prijedlog Nadzornog odbora odludeno je da

se nakon sajma u 6.mj. organizira zajednidkisastanaksa Sl<upitinom Dru5tva ida se napravi potpuni i

detaljni osvrt na odradeno. Ukoliko se utvrdi da posao vanjskog suradnika ne opravda novdanu

naknadu prema Ugovoru, isti Ugovor se moZe raskinuti.

Todka 3. iz Dnevnog reda jednoglasno je prihvaiena

Ad. 4. Ostala pitanja i prijedlozi

Predsjednik Nadzornog odbora postavlja pitanje gdi. Rajter/direktor vezano uz stanje na radunu

poduzeia MESAP d.o.o. kao informaciju polazne todke sa koje je krenula u poslovanje, Gda. Rajter
daje informaciju o stanju na radunu te nagla5ava kako je za trenutno stanje veiim dijelom zaduien
biv5i direktor Kirii koji je sa financijskim dijelom upravljanja na MESAP-u postupao paZljivo i

odgovorno.

Gda. Rajter daje na uvid svim prisutnim elanovima Nadzornog odbora Ostavku na mjestu Direktora

Dru5tva MESAP d.o.o., kao iZapisnik sa Skup5tine Dru5tva MESAP d.o.o. o imenovanju novog elana
Uprave Dru5tva - Direktora, rjeienja sa Trgovadkog suda i upisa u Sudski registar.

Daje na znanje kako se radno vrijeme MESAP-a d.o.o. od 01.05.2023. promijenilo ida je ono sada

svakim radnim danom od 07:00 - 15:00 h.



Rajter se nadovezuje na problem sa krovi5tem iznad skladiSnog prostora koje vei duZe vrijeme
proki5njava sve do sanitarnih dvorova pri dnu dvorane. Navodi kako je tvrtka Tectum d.o.o. bila na

uvidaju i da je situacija zabrinjavajuia, te da se jo5 uvijek deka njihova ponuda za sanaciju tog dijela

krova. 1,6,05.2023, godine ponovo je kontaktiranja tvrtka Tectum d.o.o. vezano uz slanje ponude

stoga je MESAP d.o.o. u procesu dekanja iste. U tijeku je prikupljanje idrugih ponuda obzirom na to
da ie snoienje tro5kova sanacije kroviSta biti financijski zahtjevno. Obzirom na obilne padaline

kojima svjedodimo vei danima, navodi Rajter, ustrajati ie se u tome da se dio troikova pokrije iz

Osiguravajuieg Dru5tva kod kojeg je MESAP d.o.o. osiguran. elan Nadzornog odbora gospodin

KriStofii savjetuje kako je tvrtka Tectum d.o.o. na naiem podrudju najbolja u sanaciji ovakvih
problema ida bi najbolje bilo posao sklopitis njima zbog kvalitete idugorodnostiodradenog posla,

Gda. Rajter daje informaciju vezanu uz dogovaranje sastanl<a sa REDEOM vezano uz moguinosti
ukljudivanja u projekte inatjedaje na l<oje bi se MESAP d.o.o. eventualno mogao prijaviti, te si na taj
nadin djelomidno olakiati poslovanje u smislu financiranja prilikom organizacije sajmova.

Takoder ima u planu osnovati Organizacijski odbor MESAP-a kao pomoi prilikom daljnje organizacije

sajmova. MESAP d.o.o. imao je Organizacijski odbor, medutim, ta Odluka o osnivanju vi5e nije

aktualna. Uslijed toga, u Organizacijski odbor imenovale bi se osobe za koje Rajter, zajedno sa

Skup5tinom Dru5tva, smatra da bi uvelike bile od pomodi za MESAP-u d.o.o., te ie se ta ideja

razradivati nakon sajma u 6. mj. kada se odrade trenutni prioriteti. Nadzorniodbor pohvaljuje ideju i

stavlja se na pomoi u bilo kojem trenutku.

Obzirom da Rajter u planu ima ostvarivati Sto veie prihode za MESAP d.o.o., poja5njava situaciju

vezanu uz naplatu koriStena multimedijske dvorane u sklopu MESAP - a. Dvorana je opremljena sa

svim potrebnim za odrZavanje sastanaka, skupitina, sjednica, radionica isl., stoga prema cjeniku

MESAP-a, cijena koriStenja sata multimedijske dvorane iznosi 50,00 €. Dvoranu trenutno koriste

ponajviSe Udruge s podrudja Opiine NedeliSia l<oje su iz proraduna Opiine NedeliSie za2023. godinu

dobile 338.500,00 €. Rajter pojaSnjava da se koriStenje multimedijske dvorane za razlidite potrebe do

sad nije naplaiivalo zbog toga jer se od odredenih korisnika zauzvrat moglo odekivati sudjelovanje u

popratnim programima tijekom organizacije sajmova kroz godinu. lznos koji bi MESAP d.o.o. mogao

prihodovati uvelike premaSuje eventualni iznos koriStenja usluga tijekom sajma od pojedinih

izvodada, stoga se predlaZe uvodenje naknade za kori5tenje multimedijske dvorane po cijeni od

50,00€ po satu kori5tenja. Nadzorni odbor predlaie da se o toj temi obavijesti iSkup5tina DruStva.

Gospoda Sabol predla2e da se, nakon usuglaSenja imedusobnog dogovora vezano za cijenu najma

prostora sa osnivadima, kori5tenja multimedijsl<e dvorane ispostavlja faktura svakom korisniku sa

dospijeiem plaianja u kojem onito plaianje moraju izvrSiti. MESAP d.o.o. nije dobrovoljna ustanova

l<oja moZe svoje prostore i resurse davati na koriStenje besplatno, l<ada znamo da se svugdje prostori

sa ovolikim kapacitetom iopremom naplaiuju u puno veiim iznosima. Takoder se nadovezuje na

Zakon o zakupu il<upoprodaji poslovnog prostora koji su u vlasni5tvu Zupanija ili Opiina u kojem
jasno stoji da se svaki takav prostor mora naplaiivati prema dogovorenoj cijeni ustupa prostora.

Obzirom na subvencije od strane Medimurske Zupanije iOpiine NedeliSie, oni kao osnivadi imaju
pravo za svoje potrebe koristiti prostor besplatno, no svim drugim Udrugama bi se prostor trebao
naplatiti, nastavno na ranije spomenutiZakon o zal<upu i kupoprodaji poslovnih prostora.

Nadzorni odbor podriava mi5ljenje islaie se da Opdina moZe dobiti prostor na kori5tenje besplatno

za potrebe odrZavanja npr. Opiinskog vijeia, no svim drugim Udrugama, bez obzira iz koje su opiine
ili grada, prostor se naplaiuje. Gtfa. Rajter prima na znanje spomenute prijedloge i planira o temi
rasprave predoditi pisanim putem suosnivade. elanovi Nadzornog odbora nadovezuju se po ovoj temi
na raspravu po pitanju plaianja subvencija od strane Opiine NedeliSie, te ukazuju na problematiku

vezanu uz ovakvo postupanje. Zakljuduje se kako nije korel<tno da Opdina NedeliSie nije ispoltovala
izvriavanje novdanih sredstava u vidu subvencije ida nikal<o nije korektno prema MESAP-u da se i



prostor multimedijske dvorane, preteiito korisnicima iz podrudja Opiine NedeliSie, daje besplatno.

Nadzorni odbor suglasan je sa naplatom koriStenja multimedijske dvorane i inzistira da se smjernice

ove rasprave ispo5tuju, te da ih se naknadno o tome obavijesti pisanim putem.

Direktorica Rajter upoznaje elanove Nadzornog odbora sa sajmom u lipnju. Radi se o Sajmu

medimurske kulture, tradicije iobidaja pod nazivom,,Medimurska Skrinjica" u trajanju od 24.-

25.06.2023. od 09:00 do 18:00h. Sajam se organizira u sklopu 30.-te obljetnice Medimurke Zupanije i

Opiine NedeliSie. U dvorani se planira smjestiti sve Opiine, Turistidke zajednice, LAG-ove, javna

poduzeia igospodarstvenike koji su od velikog znadaja za razvoj Medimurja u cjelini. Pri dnu dvorane

nalaziti ie se Vinski trg koji ie okupiti desetak medimurskih vinara uz pratnju Tamburaikih sastava s

podrudja Meilimurja. Na vanjskom dijelu sajma planira se postavljanje detiri tzv.,,Vulice" od kojih bi

svaka zasebno imala svoju tematiku iokupljala obiteljsko-poljoprivredna gospodarstva, Udruge i

ostalo. Organizirala bi se izloZba Medimurskog l<onja, l<oncert Zige Medimurskog, izloZba malih

Zivotinja u suradnji sa Udrugom uzgajivada malih iivotinja Opiine NedeliSie, piknik prostor, kao i sav

popratan kulturno - umjetnidki program na glavnoj pozornici smjeitenoj na vanjskom djelu sajma i

bogata ugostiteljska ponuda.

Jedna od prvih ideja gospodina Ovdara kao vanjskog suradnika bila je da se na vanjskom dijelu sajma,

todnije ispred stodarskog dijela, postavi adrenalinski park u dogovoru sa tvrtkom PG Geler-om iz

Malog Mihaljevca. Rajter objaSnjava kako je ideja za adrenalinskim parl<om sa njene strane

prihvaiena pozitivno, pogotovo radi privladenja veieg broja posjetitelja na sajam, sve do onog

trenutka kada je kolega Ovdar upoznaje sa dinjenicom da je postavljanje adrenalinskog parka

planirano trajno. Rajter postavlja pitanje kolegi Ovdaru tko ie iznos postavljanja adrenalinskog parka

podmirivatite koje ie todno koristi MESAP d.o.o. dugoroino imati od tog parka obzirom na to da se

na MESAP-u odriavaju samo 3 sajma godi5nje za sada, na 5to Ovdar odgovara kako sav troSak snosi

PG Geler.

Sa pretpostavkom da su dogovori vezani uz ovaj projekt zapodeti puno ranije nego 5to je odrZan

sastanak sa osnivadima, ta ju situacija navodi na pomno razmi5ljanje iproudavanje Zakona i

odredaba veznih uz trajno postavljanje takvog projekta na zemlji5tu na podrudju Opiine Nedeli5ie i

dolazi do saznanja kako takav projekt zahtjeva pomno razradenu strategiju, gradevinsku dozvolu,

strudne ljude koji ie raditi na tome isto kao i sigurnosne mjere. Uz to, obzirom na to da nije

dostavljena ponuda PG Gelera sa todnim uvjetima, te kal<o je zemljiSte Opiine Nedeli5ie, relacija

razgovora trebala je biti u smjeru Opdina NedeliSie - PG Geler, a ne sa MESAP-om. Odekujemo

ponudu o poslovnoj suradnji s obzirom na ideju vanjskog suradnika, te nakon 5to se ona razmotri

Direktor druitva MESAP mora obavijestiti Nadzorni odbor i nadelnika Opiine Nedeli5ie o udinjenom,

te potom poslatiobavijest PG Geler o prihvaianju iliodbijanju poslovne suradnje.

Na sjednici Nadzornog odbora gda. Rajter nakon upoznavanja dlanova sa idejom, moliza diskusiju po

tom pitanju, te navodi kako postoji i Ugovor o pravu gradenja sklopljen od strane Opiine NedeliSie i

MESAP -aiz2007. godine, sklopljen na 40godina.

Nadzorni odbor smatra da se o toj temi treba upoznati nadelnik Opiine Nedeli5ie, u dijem je

vlasniStvu zemljiSte prema katastru i da bi Opiina NedeliSie trebala izdati dozvole za gradenje

adrenatinskog parka trajno, dlanica Nadzornog odbora Sabol postavlja pitanje vezano uz Ugovor o
pravu gradenja koji je sklopljen izmedu Opiine Nedeli5ie i MESAP-a, todnije, koje su odredbe tog

Ugovora. Rajter poja5njava kako je Ugovor sklopljen na 40 godina i da MESAP d.o,o, Opiini Nedelii6e

pla6a, prema odredbama Ugovora, prvih 15 godina 500,00 € godi5nje, a narednih 25 godina 5.000,00

€ godiSnje za koriStenje zemljiSta. Gospoda Sabol povezuje sve prija5nje teze todaka iz Dnevnog reda i

zakljuduje kako Opiina nije isplatila subvenciju, sve Udruge iz podrudja Opiine Nedeli5ia koriste

prostor multimedijske dvorane besplatno i jo5 M ESAP d.o.o. ima obavezu prema Ugovoru



sklopljenom na 40 godina plaiati koriStenje zemlji5ta. elanovi Nadzornog odbora traZe na uvid
istoimeni Ugovorte im ga Direktorica donosi na uvid. Nakon rasprave po ovom pitanju predloZeno je
sljedeie:

Ugovor o pravu gradenja sklopljen izmedu Opiine NedeliSie iMESAP-a treba revidirati inapraviti
aneks, te ga dostaviti Skup5tini Dru5tva MESAP d.o.o. na uvid nakon savjetovanja sa pravnicima.
Takoder Nadzorni odbor zakljuduje l<ako nema osnova od strane MESAP-a da se park izgradi te da je
takvu ideju potrebno usuglasitisa Opiinom NedeliSie/ nadelnil<om Nikolom Novakom. Takoderdolazi
do zakljudka da bise MESAP d.o.o. trebao u potpunostiograditiod ideje za gradenjem adrenalinskog
parka, s obzirom na to da je utvrdeno da dugorodno za MESAP izgradnja adrenalinskog parka nema
smisla, odnosno MESAP d.o.o. od tog parl< ne bi imao koristi, osim za privladenje posjetitelja na

sajmovima koji se odriavaju 3 puta godiSnje po 2 dana.

Svi elanovi Nadzornog odbora jednoglasno protive se odluci o izgradnji adrenalinskog parka na
prostorima MESAP-a, a s obzirom da se odekuje ponuda od strane PG Gelera j.d.o.o. po primitku iste
iprema prethodnim naputcima traZi da se o istoj obavezno obavijesti Nadzorni odbor iNadelnik
opiine Nedeli5ie, te dostavi odlul<a o prihvatanju ili ne prihvaianju ponude i PG Geler j.d.o.o.
elektronidkim putem.

Nadzorni odbor MESAP- a d.o.o, zavriio je sjednicu u L6:10 sati.

Predsjednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.

lvan Frlin, predsjednik Nadzornog odbora MESAp-a d.o.o.

%-r., l,p,


